
Zápis č. 15/2017 ze schůze sportovní komise 

 

Dne: 3. 8. 2017 v 19.30 hodin 

 

Přítomni: 

členové:  JUDr. Josef Moravec 

                Tomáš Sazima 

  Radek Hemelík 

  Luděk Černý  

   

Hosté:  Ing. Petr Provazník 

 

 

Schůzi zahájil předseda JUDr. Josef Moravec a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 

jednání bude:  

 

 

1. Pracovní neschopnost hlavního správce sportovního areálu a sokolovny 

2. Ukončení pracovní činnosti zástupce správce 

 

Pracovní neschopnost hlavního správce sportovního areálu a sokolovny  

 

Josef Moravec sportovní komisi seznámil s tím, že správce areálu pan Jaroslav Voříšek je v současné 

době v pracovní neschopnosti. S ohledem na předpokládanou několikatýdenní délku této pracovní 

neschopnosti byla sportovní komisí diskutována zastupitelnost správce po dobu jeho nemoci. 

Zejména se v tomto letním období jedná o zajištění sekání a kropení fotbalového hřiště, kropení a 

válcování antukových hřišť a zajištění postřiku plevelu na antuce.  Sportovní komisí byl odsouhlasen 

požadavek na město Borohrádek o pomoc při zajištění těchto prací po dobu pracovní neschopnosti 

pana Jaroslava Voříška. Požadavek projedná s tajemníkem města Zd.  Cablkem pan Tomáš Sazima. 

 

Ukončení pracovní činnosti zástupce správce 

Sportovní komise na základě podnětů zástupců sportovních oddílů konstatovala nespokojenost 

s pracovní činností zástupce správce pana Lukáše Bernáta, a to zejména v měsíci červenci 2017 v 

době nepřítomnosti hlavního správce (dovolená). Sportovní komise se rozhodla doporučit městu 

Borohrádek v co nejkratším termínu ukončit pracovní poměr se zástupcem správce a vyhlásit nové 

výběrové řízení na tuto pozici. Výběr nového zástupce správce je akutní i s ohledem na aktuální 

dlouhodobou pracovní neschopnost pana Jaroslava Voříška. Doporučení projedná s tajemníkem 

města Zd.  Cablkem pan Josef Moravec. 

 

      

Zapsal: 

 

_________________________________________ 

JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


